
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XCIII/2022 
 

XCIII Sesja w dniu 24 listopada 2022 Obrady rozpoczęto 24 listopada 2022 o godz. 14:30, 

 a zakończono o godz. 20:10 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn.zm.) oraz art. 15 zzx 

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn. zm) otworzyła XCII Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta. 

 

Obecność potwierdziło 15 radnych, zatem Przewodnicząca oznajmiła, że obrady  

są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 

 11 października 2022 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z XC Sesji Rady Miasta z dnia 25 października 2022 roku. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

6. Zajęcie stanowiska w zakresie planowanej inwestycji przez firmę GLP w Lędzinach. 

7. Realizacja zadań inwestycyjnych w Gminie Lędziny w latach 2021 – 2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie 

urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla RPWiK SA w Tychach. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Spółka z o.o. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2023 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

 za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

 w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 

2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Lędziny na lata 2023-2026. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały nr XXXI/191/20 Rady Miasta Lędziny z dnia  

25 czerwca 2020 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz 

 ich poboru. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony trzech  

lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Lędziny na lata 2023 – 2027”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem 

lokali użytkowych na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach  

przy ul. Słowackiego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach  

przy ul. Słowackiego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej 

 się z działki nr 3585/375o pow. 0,0200 ha, położonej w rej. ul. Przodowników 

 w Lędzinach. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej 

 się z działki nr 2816/35 o pow. 0,3207 ha, położonej w rej. ul. Panoramy 

| w Lędzinach. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 



28. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

29. Interpelacje i zapytania radnych. 

30. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

31. Komunikaty i informacje. 

32. Zakończenie. 

 

Radny Hubert Handy zapytał o różnicę porządku obrad który dostają Radni na email 

 a obwieszczeniem które znajduje się w tablicach informacyjnych Urzędu Miasta na terenie 

miasta. Przewodnicząca poinformowała że w informacji dla mieszkańców, która 

 jest umieszczana w gablotach znajdowały się tylko najważniejsze informacje. Przekazała 

również że ustaliła z pracownikami biura rady aby od następnego razu na gablotach 

znajdował się pełny porządek obrad. Poinformowała także że forma która była stosowana  

od początku jej kadencji została prawdopodobnie przyjęta zwyczajowo. Radny Tadeusz 

Ingram zgłosił wniosek do porządku obrad. 

 

Radna Anna Wysocka skierowała pytanie do Mecenasa dotyczące prawomocności obrad. 

Radca Prawny ustosunkował się do zadanego pytania. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Radnego Tadeusza Ingrama. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Tadeusza Ingrama o treści ,, aby punk 6 oraz 8 przenieść przed punkt 

 5 - sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Szymon Simonicz 

 

Porządek obrad po zmianach. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 

 11 października 2022 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z XC Sesji Rady Miasta z dnia 25 października 2022 roku. 

5. Zajęcie stanowiska w zakresie planowanej inwestycji przez firmę GLP w Lędzinach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie 

urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla RPWiK SA w Tychach. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym.. 

8. Realizacja zadań inwestycyjnych w Gminie Lędziny w latach 2021 – 2022. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Spółka z o.o. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2023 rok. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

 za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

 w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 

2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

 w Gminie Lędziny na lata 2023-2026. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały nr XXXI/191/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

 25 czerwca 2020 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz 

| ich poboru. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony trzech 

 lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Lędziny na lata 2023 – 2027”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem 

lokali użytkowych na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach 

 przy ul. Słowackiego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach 

 przy ul. Słowackiego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej 

 się z działki nr 3585/375o pow. 0,0200 ha, położonej w rej. ul. Przodowników 

 w Lędzinach. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej 

 się z działki nr 2816/35 o pow. 0,3207 ha, położonej w rej. ul. Panoramy 

 w Lędzinach. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

29. Interpelacje i zapytania radnych. 

30. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

31. Komunikaty i informacje. 



32. Zakończenie. 

 

Radca Prawny przypomniał o przegłosowaniu porządku obrad po zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad po zmianach 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Elżbieta Ostrowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 

 11 października 2022 roku. 

 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z LXXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 11 października 

2022 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

Protokół został przyjęty przez Radę Miasta. 

 

4. Przyjęcie protokołu z XC Sesji Rady Miasta z dnia 25 października 2022 roku. 

 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z XC Sesji Rady Miasta z dnia 25 października 2022 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1)Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

Protokół został przyjęty przez Radę Miasta. 



 

 

5. Zajęcie stanowiska w zakresie planowanej inwestycji przez firmę GLP w Lędzinach. 

 

 

Przedstawicielka mieszkańców Barbara Morawiecka którzy nie zgadzają się na budowę 

 hal pomiędzy ulicą Zawiszy Czarnego, ulicy Łukasińskiego oraz ulicy Ratusz. 

Poinformowała że został wysłany protest do wszystkich Radnych, następnie go odczytała. 

 

Przedstawicielka mieszkańców poprosiła o ustosunkowanie się Radnych z okręgu których 

dotyczy ten problem. Przewodnicząca udzieliła głosu Radnemu Hubertowi Handemu.Radny 

poinformował że zgłosi dłuższą mowę na temat protestu w dalszych punktach Sesji, oraz 

przeanalizuje przed podjęciem decyzji wszystkie argumenty zwolenników 

 i przeciwników budowy hal. 

  

Radny Paweł Wanot wypowiedział się w temacie sprzedaży działek, nieruchomości przez 

osoby prywatne, oświetleniu nocnym hal, uchwalenia studium oraz planu zagospodarowania 

przestrzennego. Radny Tadeusz Ingram przypomniał o korzyściach jakie miasto poniesie 

 z tytułu budowy hal oraz przedstawił że Radni powinni patrzeć pod kontem całych 

Lędzin.Przewodnicząca dopytała mieszkankę o badania i wypowiedziała się w temacie 

uciążliwości w innych miejscowościach.  

 

Mieszkanka poprosiła aby Radna Anna Wysocka zabrała głos w temacie budowy hal.  

Przewodnicząca Rady Miasta przypomniała o punkcie statutu dotyczącego wypowiedzi 

mieszkańców oraz udzieliła głosu Radnej Annie Wysockiej. 

 

Radna Anna Wysocka wypowiedziała się w temacie plusów jakie będzie miało miasto z tego 

tytułu, ochrony natury w tamtym rejonie. Mieszkanka ustosunkowała się do wypowiedzi 

radnej. Radna dopytała o informacje które są w Urzędzie Miasta dotyczące zwierząt oraz 

roślinności pod ochroną w tamtym terenie. 

Rozpoczęcie punktu 28:13 , zakończenie punktu 48:00 

 

Radni wysłuchali przedstawicieli firmy GLP w temacie zabezpieczonych umów, sprzedaży 

gruntów, budowy drogi, zmniejszenia uciążliwości hal dla mieszkańców ulicy Ratusz. 

Przedstawiciele firmy odpowiedzieli na pytania mieszkanki oraz Radnego Pawła Wanota 

dotyczące rodzaju działalności prowadzony w halach, ruchu samochodów przez węzeł 

Olszyce, deszczówki odprowadzanej do rzeki Przyrwy, podtopień na ulicy Zamkowej, 

upadłości hal, harmonogramu budowy, gwarancji pod kontem realizacji inwestycji, uwag 

mieszkańców które będą mogli kierować do firmy i zostaną uwzględnione na etapie 

projektowania. 

 

Na prośbę Radnej Anny Wysockiej Burmistrz Miasta ustosunkowała się w temacie 

planowanej inwestycji.  

Rozpoczęcie punktu 48:00, zakończenie 1:22:40 

 

W dyskusji wzięli udział Radny Tomasz Kostyra, Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz, 

Radny Karol Kolny w temacie przyszłych miejsc pracy, zaproszeniu gości na Komisję 

Gospodarki, ochrony mieszkańców przez uciążliwością produkcji, budowy hal przy S1. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie zajęcie 

stanowiska. 



 

Głosowano w sprawie: 

Zajęcie stanowiska w zakresie planowanej inwestycji przez firmę GLP w Lędzinach 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)Hubert Handy, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie 

urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla RPWiK SA w Tychach. 

 

W dyskusji wzięli udział Przewodnicząca Rady Miasta, Przedstawiciele firmy RPWIK SA, 

Radny Paweł Wanot, Radny Tomasz Kostyra, Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk 

 w temacie rozwoju i modernizacji firmy, inwestycje przekładane na budżet, pisma Wód 

Polskich dotyczącego taryfy, wymian wodociągów w Lędzinach w bieżącym roku, 

przełączeniu wody, rozbicie inwestycji na lata, uwag mieszkańców co do wybranych 

inwestycji, wykupu sieci wodociągowej, funkcjonowaniu nowego urządzenia do naprawy 

rurociągów, przełączenia na poprzednią wodę, przesunięć i uzgodnień w planie modernizacji.  

Rozpoczęcie punktu 1:44:00, zakończenie 2:34:00 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w zakresie 

urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 dla RPWiK SA w Tychach 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5)Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (9)Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Anna Wysocka 

 

Uchwała została niepodjęta przez Radę Miasta. 

 

Prezes RPWIK poinformował że nie podejmując uchwały zatwierdzającej nową wersję planu 

będzie trzeba opierać się na poprzedniej wersji planu. Radny Tomasz Kostyra chciał złożyć 

wniosek o reasumpcję głosowania. 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Radny Tomasz Kostyra poinformował że na bazie ustaleń, które zostały poczynione 

 z zarządem, wycofuje wniosek o reasumpcję głosowania. Przewodnicząca zarządziła 

 aby uchwała wróciła na komisję Gospodarki Miejskiej oraz Sesję Rady Miasta w następnym 

miesiącu. 



 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca przedstawiła że Radni oraz mieszkańcy otrzymali sprawozdanie Burmistrza 

Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk, Radny 

Paweł Wanot dopytali o aneks do umowy, rozpoczęcie procedury przejęcia terenów pod 

pomnikiem. 

 

 8. Realizacja zadań inwestycyjnych w Gminie Lędziny w latach 2021 – 2022. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta wobec dyspozycji radnych poprosiła, aby zostały przedstawione 

zadania inwestycyjne tylko w 2022 roku. 

 

Skarbnik Miasta Lędziny omówiła przygotowaną prezentację. Prezentacja stanowi załącznik 

numer 2 do protokołu.  

 

Radna Elżbieta Ostrowska poprosiła o przesłanie prezentacji Radnym. Radna Anna Wysocka 

dopytała o resztę zadań inwestycyjnych które nie zostały zawarte w budżecie. Skarbnik 

Miasta poinformowała że w prezentacji nie odnosiła się do zadań nierozpoczętych. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Spółka z o.o. 

 

Zastępca Burmistrza zgłosiła autopoprawkę do uchwały. Radny Łukasz Kuczek dopytał 

 o kwotę jaką zostanie obciążony budżet w związku z podjęciem uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca podała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Partner” Spółka z o.o.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (7)Maria Głos, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Karol Kolny, Anna Wysocka 

 

Uchwała nie została podjęta przez Radę Miasta. 

 

Radny Paweł Wanot dopytał o konsekwencje nie podjęcia uchwały. Burmistrz Miasta 

poinformowała że to mieszkańcy zapłacą podwyżkę i Rada Miasta o tym wiedziała. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2023 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywną opinię 

do projektu uchwały. Skarbnik Miasta poinformowała że akt podlegał konsultacją 

 i nie wpłynęły żadne uwagi do konsultowanego aktu. 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1)Sebastian Zimnal 

Uchwała została podjęta. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

 za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 dla właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała że akt podlegał konsultacją i nie wpłynęły żadne uwagi 

 do konsultowanego aktu. Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisja 

Gospodarki Miejskiej wydała pozytywną opinię. Radna Elżbieta Ostrowska dopytała o stawkę 

za odpady komunalne. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

 w kompostowniku przydomowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6)Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5)Karol Kolny, Bogusław Noras, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

Uchwała została podjęta. 

 

 



12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

 w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2023. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisja Budżetu i Samorządności 

wydała pozytywną opinię. Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek. 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radego Łukasza Kuczka o treści : By w rocznym Programie Współpracy Miasta 

Lędziny w paragrafie 5 pkt. 2 ppkt. c zmienić łączną kwotę środków finansowych z 20 000 zł 

na kwotę 30 000 zł a w paragrafie 9 zmienić kwotę z 18 000 zł. na 43 000 zł. zwiekszenie tej 

kwoty wynika z faktu, ze kwota wprowadzona na ten cel w budżecie na 2022 rok nie został  

w całości przekazana zainteresowanym podmiotom. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (9)Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1)Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

Zastępca Burmistrza poinformowała że akt podlegał konsultacją i nie wpłynęły żadne uwagi 

do konsultowanego aktu. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała 

 pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2023 wraz z przegłosowanym pozytywnie 

wnioskiem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Tadeusz Ingram 

Uchwała została podjęta. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

 w Gminie Lędziny na lata 2023-2026. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie podjęcie uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Lędziny na lata 

2023-2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1)Elżbieta Ostrowska 

 

Uchwała została podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała 

 pod głosowanie podjęcie uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały nr XXXI/191/20 Rady Miasta Lędziny 

 z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz 

ich poboru. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Zastępca Burmistrza poinformowała że w zmianie uchwały chodzi 

 o wskazanie inkasenta. 

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały nr XXXI/191/20 Rady Miasta Lędziny 

 z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz ich 

poboru 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta.  

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony trzech 

lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Przewodnicząca dopytała o zmiany stawek. Zastępca Burmistrza 

ustosunkowała się do wypowiedzi. Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Lędziny na lata 2023 – 2027”. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Zastępca Burmistrza poinformowała że akt podlegał konsultacją i nie 

wpłynęły żadne uwagi do konsultowanego aktu. Radny Hubert Handy zauważył błąd 

 w uchwale.  

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

 

Zastępca Burmistrza zgłosiła autopoprawkę do uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta 

poddała pod głosowanie podjęcie uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Lędziny na lata 2023 – 2027”wraz z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Bogumiła Stolecka 

 

Uchwała została podjęta. 



18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem 

lokali użytkowych na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Zastępca Burmistrza zgłosiła autopoprawkę do uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie podjęcie uchwały wraz 

 z autopoprawką 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem lokali 

użytkowych na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata wraz z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Bogumiła Stolecka 

 

Uchwała została podjęta. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach przy 

 ul. Słowackiego. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała 

 pod głosowanie podjęcie uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach przy ul. Słowackiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Bogumiła Stolecka 

 

Uchwała została podjęta. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach 

 przy ul. Słowackiego. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała 

 pod głosowanie podjęcie uchwały.  

 



 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach przy ul. Słowackiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Bogumiła Stolecka 

 

Uchwała została podjęta. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej 

 się z działki nr 3585/375o pow. 0,0200 ha, położonej w rej. ul. Przodowników 

 w Lędzinach. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała 

 pod głosowanie podjęcie uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki 

 nr 3585/375o pow. 0,0200 ha, położonej w rej. ul. Przodowników w Lędzinach 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1)Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2)Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

 

Uchwała została podjęta. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej 

 się z działki nr 2816/35 o pow. 0,3207 ha, położonej w rej. ul. Panoramy w Lędzinach. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisje wydały pozytywne opinie 

do projektu uchwały.  

 

Radny Paweł Wanot wypowiedział się w temacie sprzedaży nieruchomości, bezpieczeństwa 

dzieci, remontu drogi i budowy lamp na ulicy Asnyka. Radny dopytał również o zapis 

 w uchwale aby przeznaczyć pieniądze pozyskane ze sprzedaży działki na remont drogi, 

budowy lamp na ulicy Asnyka.  

 



W dyskusji wzięli udział Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz, Skarbnik Miasta, Radny 

Paweł Wanot, Radny Tadeusz Ingram, Burmistrz Miasta, Radna Anna Wysocka w temacie 

przetargu działki w tym roku, sprzedaży działek, nadwyżki budżetowej, nie zrealizowanych 

inwestycji, oświetlenia ulicy Kwiatowej, doszacowaniu inwestycji w budżecie, przetargów.   

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki 

 nr 2816/35 o pow. 0,3207 ha, położonej w rej. ul. Panoramy w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (8)Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (7)Maria Głos, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz poinformował że Komisja Gospodarki Miekskiej 

wydała opinię pozytywną do projektu uchwały. Skarbnik Miasta poinformowała 

 że akt podlegał konsultacją i nie wpłynęły żadne uwagi do konsultowanego aktu. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (11)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2)Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

 

Skarbnik Miasta omówiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Radna Elżbieta Ostrowska zadałam pytanie do Mecenasa Berendowicza o poprawny zapis 

działu w budżecie.  

 

Rady Tadeusz Ingram oraz Radny Bogusław Dzierżak, Radny Łukasz Kuczek, Burmistrz 

Miasta wypowiedzieli się w temacie budowy chodnika ulica Mickiewicza, wniosków 

 oraz zadań wprowadzanych do budżetu, ogłoszenia przetargów. 

 



Radny Bogusław Dzierżak apeluje o omawianie wniosków do budżetu. 

Wywiązała się dyskusja w której wzięli udział Radny Łukasz Kuczek, Radca Prawny, Radny 

Paweł Wanot, Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk   Tematy jakie były poruszane 

 to ogłaszanie przetargów, omawianie wniosków, niedoszacowanych kwot na inwestycję, 

dokapitalizowaniu Spółki Partner. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie następujący wniosek. 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Łukasza Kuczka o treści ,, by ze zmian do budżetu wykreślić po stronie 

dochodów i wydatków zmiany dotyczące dokapitalizowania spółki ,,Partner oraz zadania 

,,Kontynuacja budowy chodnika ul. Mickiweicza.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5)Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Noras 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz 

 z przegłosowanym wnioskiem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (12)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1)Tadeusz Ingram 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Bogusław Noras, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że Komisjia Skarg, Wniosków i Petycji uznała 

petycję za zasadną. 

 

Burmistrz Miasta Lędziny poprosiła Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 o odczytanie petycji wraz z uzasadnieniem aby się do tego ustosunkować. Burmistrz Miasta 

przedstawiła że nie zgadza się z uzasadnieniem petycji dotyczącej wykonania nakładki 

 na ulicy Spacerowej ponieważ wyraziła zgodę na inwestycję ale Rada Miasta Lędziny była 

temu przeciw. 

 



W dyskusji wzięli udział Radna Anna Wysocka, Burmistrz Miasta w temacie kanalizacji 

deszczowej na ulicy Spacerowej. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (9)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (3)Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

 

Uchwała została podjęta. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że Komisjia Skarg, Wniosków i Petycji uznała 

petycję za zasadną. 

 

Burmistrz Miasta Lędziny poprosiła Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 o odczytanie petycji dotyczącej wiaty przystankowej na osiedlu Ziemowit wraz 

 z uzasadnieniem. Burmistrz Miasta ustosunkowała się do uzasadnienia petycji i podkreślała 

że to Klub ,, Wspólnie dla Lędziny’’ i sprzyjający mu Radni nie zgodzili się na wybudowanie 

wiaty przystankowej.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (10)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2)Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Bogusław Noras 

BRAK GŁOSU (2)Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 

 

Radna Bogumiła Stolecka oraz Radny Tadeusz Ingram głosowali za podjęciem uchwały. 

Uchwała została podjęta. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że Komisjia Skarg, Wniosków i Petycji uznała 

petycję za zasadną. 

 

Przewodnicząca wyjaśniła co jest tematem petycji i poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 



 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (10)Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (2)Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1)Tomasz Kostyra 

Uchwała została podjęta. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała 

petycję za bez zasadną. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeczytał uzasadnienie do petycji 

dotyczącej obniżenia stawki opłaty stałej za dziecko przebywające w Miejskim Żłobku 

 w Lędzinach.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Anna Wysocka 

PRZECIW (3)Szymon Simonicz, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Bogusław Noras, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1)Tomasz Kostyra 

 

Uchwała została podjęta. 

 

29. Interpelacje i zapytania radnych. 

1. INTERPELACJA radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

2. INTERPELACJA radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

3. INTERPELACJA radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

4. INTERPELACJA radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

5. ZAPYTANIE radnej Marii Głos , które stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 



Przewodnicząca Rady Miasta zadała pytanie skierowane do radnych dotyczące wpisu gdzie 

radni zostali obraźliwie nazwani i o krokach podjętych w kierunku tej sprawy.  

 

 30. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska przekazała 

informację dotyczącą planów spółki Master odnośnie inwestycji polegającej na budowie 

zbiornika na resztę pofermentacyjną. 

  

W dyskusji wzięli udział Przewodnicząca Rady Miasta, Radny Tomasz Kostyra, Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska, Radny Paweł Wanot, Radny 

Bogusław Dzierżak w temacie zbiorników pofermentacyjnych, transporcie odpadów. 

Rada Miasta wraz z pracownikami Urzędu uzgodnili o formie sprzeciwu budowy inwestycji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała po głosowanie następujące wnioski. 

 

1.Wniosek Radnego Karola Kolny o treści: Wnioskuję o przesłanie dokumentacji projektowej 

oświetlenia ul.Kwiatowej (na e-mail). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Łukasz Kuczek 

 

2.Wniosek Radnego Szymona Simonicza o treści: proszę o zgłoszenie reklamacji nowo 

wybudowanego placu zabaw na osiedlu Gwarków od ul. Botanicznej gdy w jednym 

elemencie metalowym na spawie nastąpiło pęknięcie 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

 

3.Wniosek Radnego Szymona Simonicza o treści: proszę o podjęcie rozmów z Dyrektorem 

Kopalni Piast- Ziemowit w temacie wniosku Krzysztofa Stachonia (Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Miejskiej wystosował juz takie pismo ).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1)Tomasz Kostyra 

 

4.Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści: w związku z tym że według wydzialu 

gospodarki miejskiej inwestycja pod nazwą siłownia pod chmurką na ul. Pokoju przy osiedlu 



Ziemowit nie moze powstać proszę o zmianę zadania na remont placu zabaw na osiedlu 

Ziemowit wraz z projektem montażu nowych ławek, koszy na śmieci, wymianę karuzeli 

odmalowanie i wymiana uszkodzonych elementów placu zabaw, nasadzenie drzew wokól 

terenu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (11)Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (1) Tadeusz Ingram 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (1) Szymon Simonicz 

 

5.Wniosek Radnego Tomasza Kostyry o treści: wnioskuję o zaproszenie na najbliższą 

Komisję Gospodarki przedstawicieli firmy Panatoni - będącej inwestorem terminala 

logistycznego przy ul. Zawiszy Czarnego celem przedstawienia informacji o planowanej 

inwestycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (11)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (2)Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

 

6.Wniosek Radnego Tomasza Kostyry o teści : proszę o przygotowanie apelu w formie 

uchwały w którym wyrażony zostanie stanowczy sprzeciw w sprawie lokalizacji na terenie 

Gminy Lędziny zbiorników fermentacyjnych firmy Master 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (13)Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Szymon Simonicz 

BRAK GŁOSU (1)Bogusław Dzierżak 

 

Radny Hubert Handy wygłosił oświadczenie o treści: ,, dziękuję Pani Przewodnicząca jeszcze 

moje oświadczenie dotyczące punktu 6 dzisiejszej dyskusji czyli zajęcie stanowiska 

 w zakresie planowanej inwestycji przez firmę GLP w Lędzinach. W trakcie dyskusji nad tym 

punktem wiele rzeczy się wyjaśniło także forma mojego oświadczenia będzie trochę 

skrócona. Czytam co następuje Szanowni Mieszkańcy jako radny z jednej strony strony 

zgadzam się z tymi co sprzeciwiają się budowy hal i zagospodarowania terenów między ulicą 

Zawiszy Czarnego a ulicą Ratusz ale z drugiej strony jestem zmuszony do rozważenia 

wszystkich następstw tego problemu. Znam dobrze te terany o których rozmawiamy zawsze 

była tam cisza i spokój ale po budowie węzła Olszyce ulica Zawiszy Czarnego z powodu 

wielkiego natężenia ruchu jest bardzo niebezpieczna dla użytkowników drogi.  Dla pieszych 

którzy poruszaj się chodnikiem niestety tylko do pewnego miejsca a także dla mieszkańców. 



Mieszkańcy Lędzin są podzieleni co do funkcjonowania wybudowanego węzła jedni 

 są zadowoleni że mogą szybko włączyć się do ruchu na drodze S1. Inni nie wy mieszkańcy 

musicie dziennie mierzyć się z nadmiernym zbyt szybkim ruchem drogowym na waszej ulicy 

problem ten maił być dogłębnie analizowany przy wydawaniu dokumentów dotyczących 

budowy węzła Olszyce to się tyczy budowy nowych hal. Należy zaznaczyć że inwestor który 

planuje wybudowanie obiektu hal logistycznych zobowiązał się do wybudowania węzła 

 i łącznika który połączy wybudowany już węzeł Olszyce z ulica Lędzińską. Łącznik pomoże 

rozładować wzmożony ruch samochodowy w tym obszarze. Jest jeszcze jedna lub druga 

część lokalnej społeczności która z innej perspektywy patrzy na budowę nowych obiektów 

 na omawianym terenie i widzi to jako szansę na rozwój dla Lędzin. Na temat terenów które 

są brane pod uwagę jako miejsce na budowę centrum logistycznego były prowadzone 

rozmowy pomiędzy właścicielami gruntów a przedstawicielami firmy GLP która jest 

zainteresowana kupnem tych gruntów. Właściciele chcą je sprzedać i na pewno nie zgadzają 

się z argumentacją przeciwników budowy centrum logistycznego jaką państwo 

przedstawiacie. Mieszkańcy decydując się na sprzedaż działek zdawali sobie sprawę 

 co na nich powstanie jako rada nie możemy tym mieszkańcom naszej gminy uniemożliwić 

możliwości sprzedaniach ich ziemi. Jako radny myślę że inni radni ze mną się zgodzą miasta 

Lędziny przed podjęciem decyzji w sprawie zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego i studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

Przeanalizujemy wszystkie argumenty zwolenników i przeciwników budowy hal biorąc pod 

uwagę aspekt rozwoju naszego miasta. Jako radni musimy dbać o dobro całej gminy 

 a nie wybranego obszaru czy dzielnicy dziękuję’’ 

 

31. Komunikaty i informacje. 

Radny Bogusław Noras podziękował Burmistrz Miasta i Radnym za przychylenie 

 się do budowy sygnalizacji świetlnej na Góreczce.  

 

32. Zakończenie. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 20:10 obrady  

XCIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady XCIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=e94BNio3ECM  

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

Maria Głos  

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=e94BNio3ECM

